
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1589

Vil ministeren forholde sig til rimeligheden i udstedelsen af de fartbøder, der beskrives i

artiklen “218 bilister blev blitzet - fartgrænse blev nedsat, uden det blev fortalt” på TV2

Østjylland den 22. juli 2020, herunder hvorvidt ministeren er enig i urimeligheden i de ud-

stedte bøder, og om ministeren vil anmode Rigspolitiet om at tilbagetrække de bøder

hvor hastigheden ikke har været registreret til over 60 km/t?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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